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Abstract (en)
The invention relates to a sliding/folding door system for a cabinet, having a first door leaf (1) and a second door leaf (2) which are pivotable relative
to one another, and having a carrier arrangement (5) which, in the state of the door leaves (1,2) oriented parallel to one another, can be pushed
together with these into a push-in gap (23). To achieve a reliable guidance and movement of the door leaves (1,2) and to make it possible also to
use the system for very large dimensions, according to the invention the first door leaf (1) is mounted on a guide rail (8) by means of a guide element
(7) so as to be displaceable transversely to the front side of the cabinet, in the swung-open state of the door leaves (1,2) the guide element (7) can
be transferred into a second guide rail (9) arranged parallel to the outer wall (6), and attached to the carrier arrangement is a bolt device (10) which
prevents unintentional movements and pivotings of the door leaves (1,2) (Figure 1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf bin Einschiebe-Falttür-System für einen Schrank mit einem ersten Türflügel (1) und einem zweiten Türflügel (2),
welche zueinander verschwenkbar sind, sowie mit einer Trägeranordnung (5), welche im parallel zueinander ausgerichteten Zustand der Türflügel
(1,2) zusammen mit diesen in einen Einschubspalt (23) einschiebbar ist. Um eine sichere Führung und Bewegung der Türflügel (1,2) zu erreichen
und um das System auch für sehr große Dimensionen verwendbar zu machen, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß der erste Türflügel (1) mittels
eines Führungselements (7) an einer Führungsschiene (8) quer zur Vorderseite des Schrankes verschiebbar gehaltert ist, daß das Führungselement
(7) im aufgeklappten Zustand der Türflügel (1,2) in eine parallel zur Außenwand (6) angeordnete zweite Führungsschiene (9) überführbar ist und
daß an der Trägeranordnung eine Riegeleinrichtung (10) angebracht ist, welche ungewollte Bewegungen und Verschwenkungen der Türflügel (1,2)
verhindert (Fig. 1). <IMAGE>
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